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Időpont és helysźın
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Grósz Alexandra megnyitja az ülést 2025. március 13. 18:13-kor.

1. Pénzügyek

A kasszában 110 000 Ft van, az előző ülés óta tagosodás nem történt, pár adomány jött be,
jól állunk.

2. Médiamegjelenések

Honlap

Amı́g nincs új szervergép, addig nem lehet nagy fejlesztésekbe kezdeni, az elkészült jegyzőköny-
vek majd felkerülnek. Szandi szerint a honlapra is mehetnének fel fotók, nem csak maguk
az események, hiszen ez a Mafihe hivatalos oldala, lehetne csinálni egy galéria menüpontot.
Livi szerint a honlapra is mehetne fel szinte minden, ami most a Facebookra megy, lehetne
egy eseménytár, Facebookra és Instagramra pedig mehetne még több fotó.

Közösségi média

Szandi szólt, hogy az Instagramot élesszük fel kicsit. Boti szerint mehetnének ki fizikás
kv́ızkérdések, lehet fókás vlogot is csinálni, illetve ismeretterjesztő posztokat. A Ṕı-napról
mennek majd ki képek, esetleg videó, Facebookra is ki lesznek rakva. Ami posztokat egyéb
emberek kitesznek a Mafihéről, abban legyen taggelve a Mafihe, ha lehet, és utána a Mafihe
oldala is újra oszthatja ezeket.

Egyebek

Szandi szólt, hogy Boti kezdje el tervezni a Deriváló bajnokságra és majd a focira is az
okleveleket. A Deriváló bajnokságon az első három helyezés kap oklevelet, ezen ḱıvül az
első helyezés kapja a Herkólubuszt és két gumicukrot, a második helyezés egy csokit és
gumicukrot, a harmadik helyezés egy gumicukrot.
Boti megkérdezte mi a helyzet a matricákkal, Szandi válaszolt, hogy azt a nagy Mafihe intézi,
de utána lehet nézni mennyi rendelni.
Facebookra menjen ki a közösségi szavazás a pólókról, a matricákról most még ne legyen szó.
Boti kérte, hogy váltsuk le a Facebook profilképeket, mert nagyon rossz minőségűek, Szandi
mondta, hogy tervezhet újat, de a design ne nagyon változzon, és tartsuk azt a kék árnyalatot,
ami eddig is volt.

3. Programok

Az irodába Szandi jóvoltából kikerült az eddigi és leendő programokról egy órás szintű le-
bontás, hogy majd könnyebb legyen az ösztönd́ıj pályázás.

Ṕı-nap

A pitét Szandi süti, kréta maradt tavalyról. 14 órakor kezdünk, próbáljunk minél több arra
járót bevonni. Eső esetén az irodában tudunk valamit kreat́ıvkodni, az eseményhez kerüljön
is ki, hogy ha rossz idő van, akkor ott találkozunk, ha nem esik akkor az aluljáró mellett.
Boti csak 3-ig tud maradni, utána majd más késźıt képeket.
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Deriváló bajnokság

Bende sikeresen lefoglalta a termet, 17 órakor kezdünk, legfeljebb csúszunk. Szandi elküldte
a tavalyi feladatokat Bendének, ő fogja meǵırni idénre a példákat. Menjen ki róla esemény,
jelentkezni majd ott helyben lehet jelképes 200 Ft/fő nevezési d́ıjért. Az általános elnökségi
tagok vegyenek teát és kekszet, majd vigyék le a terembe, és főzzenek teát. A Herkólubuszt
ı́rassuk alá Nagy Marcival, és reklámozzuk is, hogy ez a nyeremény.

Tea és Kex

Az időpont április 24-e, a tavaszi szünet utáni első hét. Bende már megkérdezte Széchenyi
Gábort, aki béırta a naptárába. 17 órási kezdés lehet a jó, az általános elnökségi tagok
vásároljanak be, vegyenek ajándékot is az oktatónak. Boti csinál az eseményhez boŕıtóképet.

Fizikus Foci

Május 10-én lesz a Nándorfejérvári Kollégiumban, ide kell majd elvinni a teát, kekszet, egye-
beket. Érmeket el kell kezdeni nézni, tavaly nagyjából 200 Ft/érem áron tudtunk venni,
egy csapatnak 5+1 érem kell. Menjen ki erről jelentkezési forms, adjanak meg csapatnevet,
csapatkapitány és helyettese nevét, email ćımet és telefonszámot, illetve csapatlétszámot. Le-
hessen egyénileg is jelentkezni. A nevezési d́ıjat megemeljük 1 500 Ft/csapat vagy egyéniben
300 Ft/fő-re. Akinek van focilabdája szóljon és hozza.

Szakmai program

A TDK hét és idén a Fizikushallgatók Tudományos Találkozója is sikertelen volt, valahogy
meg kéne reformálni. Meg lehetne próbálni egy programozó csapatversenyt szervezni. A
félév végére már be lehetne rakni, addigra az elsőévesek is megtanulnak programozni, lehet
csinálni kezdő és haladó kategóriát is. Lehet nevezési d́ıjat kérni. Zsombi seǵıt feladatokat
ı́rni és jav́ıtani, össze lehet álĺıtani egy zsűrit. Meg lehet kérdezni, hogy a gólyák kaphatnak-
e halálfejes feladat pontokat, ha helyezést érnek el. Inkább gyorsasági verseny egyszerűbb
feladatokkal.
Április 10-ére lehetne rakni, 17 órakor kezdődhetne, 20 óráig tarthatna és közben lehetne
jav́ıtani, utána after. Kell csinálni jelentkezési forms-ot, 2-3 fős csapatok jelentkezhetnek,
adjanak meg csapatnevet, tagokat, telefonszámot, email ćımet, és hogy milyen szinten akar-
nak versenyezni.
Boldi javasolta, hogy a Mafihe weboldalár mehetne ki egy társkereső szerű forms-ot. TDK-
záshoz adhatnának meg a témavezetők is tematikát, és az érdeklődők is választhatnak,
hogy milyen téma érdekli őket. Livi szerint az emberek nem mernek odamenni csak úgy
témavezetőkhöz, úgyhogy előnyös lehet erről egy forms. Szandi szerint lehetne csinálni egy
forms-t témaajánlásokkal és ezt eljuttatni a hallgatókhoz.

4. FÓKA

Mostmár sokat kérnek a hallgatók, Hanna az első 2-3 hétben még nem nézte a jelentkezési
felületet, pedig egyet kértek, végül az is meg lett szervezve. Statisztikus fizikából is rendsze-
resen kérnek FÓKÁ-t.
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5. Pólók

Jövőhéten kimegy a közösségi szavazás a mintatervezetekről, az elnökség is megszavazza a
saját kedvencét, a szendvicses nyert. Vannak olyan tervek, amik nem nyomtatás kompatibi-
lisek, de azokat is kirakjuk a közösségi szavazásra. Az omegacicás pólóhoz még engedélyt is
kéne kérni az eredeti tervezőktől.

6. Egyebek

Boldi jelezte, hogy a házversenyes táblázat idén nem lett megcsinálva, jövőre azt is fel kéne
éleszteni, és nem feltétlen csak a szacskó által szervezett programokat kéne házversenyesre
megcsinálni. Szandi szerint nincs nagyon energia rá, Zsombi szerint még pár programra
könnyű ráhúzni a pontversenyt. Nyáron meg lehetne csinálni, inkább a mentorok feladata
lenne.
Meg lett beszélve, hogy a szervezéssel kapcsolatos információk menjenek be a Mafihés cso-
portba, hogy átláthatóbb legyen a működés.
Az általános elnökségnek szóltunk, hogy az ösztönd́ıjakat aszerint lehet pályázni, hogy
ki mennyit dolgozott, ı́gy aki félév közben nem csinál túl sok mindent, az ne számı́tson
ösztönd́ıjra.

Grósz Alexandra 19:46-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2025. március 13. 19:46

Grósz Alexandra Orosz Mı́ra

EHB Elnök EHB Titkár
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